
Referat af bestyrelsesmøde den 3/12-2024 

 

Til stede: Karsten Jakobsen, Pernille Kaudi, Pernille Mastek, Kristine Fanning, Amanda Rix 

Afbud: Susanne Bøgh, Susanne Baunsgaard 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden  

 

- Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat 

 

- Godkendt med mindre tilføjelse. Referat for rådsmøde kan findes på distriktets hjemmeside og ikke på 

DRF. 

 

3. Siden sidst 

- Vi har afholdt juletur. Det er gået rigtig godt. Flot fremmøde og mange tilskuere. 

- Vi har haft juleoppyntning med rekordstor tilslutning. Det var rigtig hyggeligt, og cafeen bød på 

æbleskiver. 

- Vi har modtaget en mail vedr. longering i ridehuset. Sidste år godkendte vi longering i ridehuset da 

udendørsbanerne var dybfrosne og heste gik på meget små folde. I år er foldene større, og ingen baner 

er frosne. Det gik meget hårdt udover vores ridehusbund sidste år, som efterfølgende måtte rettes op. 

Vi kan derfor ikke åbne op for longering i ridehuset som det ser ud nu.  

- Vi skal være OBS på hvem som kan køre maskine over juledagene. Vi hjælper hinanden. 

- Vi har fået 3 nye heste på privat gangen.  

- Cæcar flytter pr. ultimo december.  

- Niels (smed) har varslet prisstigning pr. 2025.  

- Der mangler CHR ark i mappen på det store toilet. Pernille og Pernille får lavet nogle flere. 

- Vi skal have en ny kalender til foderregistrering for 2025. Pernille K står for indkøb. 

 

4. Regler for rideskole/ Velkomstpjece 

- Vi har modtaget udkast, som er gennemgået og godkendes efter mindre rettelser. 

 

5. Nyt fra kassereren 

- Budgettet holder 

 

6. Personale 

 



- Vi har pt. en fast vikar til stalden. Vi skal blive bedre til at række ud til vores opstaldere ved behov for 

hjælp i stalden. 

- Sascha er kommet godt i gang i stalden. Det er fremover Sascha som står for alt vedr. stalden og 

foldene, herunder foldfordeling.  

- Vi har et stort pres på vores sygefolde. Opstår der akut behov i weekenden, må sygefoldshestene deles. 

Vi hjælpes ad om at bytte rundt. 

 

5. Løbende sager 

- Vi har et par heste som kræver lidt uddannelse. Jamilla står for planlægningen.  

- Simon og Rikke vil gerne drøfte RKVs fremtid med kommunen. Bestyrelsen har lovet at melde ind med 

punkter som vi godt kunne tænke os bliver vendt. Økonomi, Hestevelfærd, ansatte 

(løn/vikar/forsikring/fagforening), KVM under tag.  

  

6. Evt. 

- Den sorte hestetrailer sættes til salg. Den røde er i så dårlig stand at den skal kasseres. 

- Generalforsamlingen afholdes 3/3-2025.  

- Næste bestyrelsesmøde aftales til den 14/1-2025 kl. 19,00 

 

 


